

SHBPC (၅) နှစ်မြောက် ကျေးဇူးတော် ချီးမွမ်းခြင်း
“အသင်းတော်၏အသက်တာ၌ ဘုရားသခင်၏လက်တော်”

SHBPC 5th Anniversary Thanksgiving
-The Hand of God in the life of the Church-

(၅)နှစ်သည် အလွန်ရှည်လျားသော အချိန်မဟုတ်သော်လည်း Sovereign Hope BPC - ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးအတွက် အဓိပ္ပါယ်ရှိသော အချိန်ဖြစ်သည်။ အသင်းတော်နှစ်ပတ်လည်တိုင်းသည် လူသိရှင်ကြား ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းရန်၊ ဘုရားသခင်ကို ဂုဏ်တင်ရန်၊ ခရစ်တော်ကို ချီးမြှောက်ရန်နှင့် သူ၏ပဋိညာဉ်တရားခံလူတို့အပေါ် ဘုရားသခင်၏ ကရုဏာ၊ သစ္စာရှိမှုနှင့် အချုပ်အခြာအာဏာ ကျေးဇူးတော်ကို အောက်မေ့ရန် အချိန်အခါဖြစ်သည်။



ယနေ့ SHBPC တွင်ကျွန်ုပ်တို့အတွက်ခြင်းချက်မရှိပါ။ ကိုယ်တော်၏ မြင့်မြတ်သော ဦးဆောင်မှုအတွက် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်ကို ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ SHBPC သည် ဘုရားသခင်ဟာ အချုပ်အခြာအာဏာပိုင်ဖြစ်ကြောင်းကို သက်သေထူသည်။ ဘုရားသခင်သည် သူ၏မြင့်မြတ်သော ရည်ရွယ်ချက်နှင့် သူ၏ဘုန်းတော်အတွက် အရာအားလုံးကို အုပ်စိုးသည်။

ဤအချိန်အခါသမယတွင် မျှဝေလိုသော အရေးကြီးသော အကြံဉာဏ် (၄) ချက် ရှိပါသည်။

၁။ အသင်းတော် လုပ်ပိုင်ခွင့်

မဿဲ ၁၆: ၁၈ 'ငါဆိုသည်ကား၊ သင်သည် ပေတရုဖြစ်၏။ ဤကျောက်ပေါ်မှာ ငါ့အသင်းကို ငါတည်ဆောက်မည်။ ထိုအသင်းကို မရုဏာနိုင်ငံ၏တံခါးတို့သည် မနိုင်ရာ။'



ဇယက် ၂: ၂၀ 'အဘယ်သို့နည်းဟူမူကား၊ တမန်တော်တို့မှစ၍ ပရောဖက်များတည်းဟူသော တိုက်မြစ်အပေါ်၌ သင်တို့သည် ထပ်ဆင့်၍ တည်ဆောက်လျက်ရှိကြ၏။' အသင်းတော်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောက်ဆောင်ဖြစ်သော ခရစ်တော်ပေါ်တွင် တည်ရမည်ဖြစ်ပြီး၊ လက်ဝါးကပ်တိုင်၏ရန်သူများသည် ၎င်းကိုမအောင်နိုင်သော ကျွန်ုပ်တို့၏အခြေခံအုတ်မြစ်ဖြစ်သည်။ SHBPC သည် ခရစ်တော်၏ ဧဝံဂေလိတရားကို ပြုလဲပျက်စီးနေသော ကမ္ဘာ့အလယ်တွင်

ဘုရားသခင်၏မှတ်သွင်းခံ နှုတ်ကပတ်တော်၏ လေးထောင့်ပုံပေါ်တွင် ရပ်တည်သည်။ အသင်းတော်အား Sovereign Hope ဟုခေါ်သည်။ ၎င်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ မကြာမီလာမည့်ဘုရင်နှင့် တရားသူကြီးဖြစ်သော ခရစ်တော်ဟာ သူ၏နိုင်ငံတိုးတက်ရေးအတွက် ဘုန်းကြီးသောမျှော်လင့်ချက်ဖြင့် တည်ထောင်ထားသောကြောင့် ၎င်းကို Sovereign Hope ဟုခေါ်သည်။

ဘုရားသခင်သည် အချုပ်အခြာအာဏာပိုင်ဖြစ်သည်ဟူသော အချက်သည် သူ၏ဖန်ဆင်းခြင်းနှင့်အတူ သူ့ရွေးချယ်သည့် မည်သည့်အရာကိုမဆို လုပ်ဆောင်ရန် အကြွင်းမဲ့အာဏာ၊ ဉာဏ်ပညာနှင့် အခွင့်အာဏာရှိသည်ဟု ဆိုလိုသည်။ အချုပ်အခြာအာဏာသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ဘုရားသခင် အလိုတော်အတိုင်း မည်သည့်အရာကိုမဆို လုပ်ဆောင်နိုင်ပြီး မည်သူကမျှ သူ့ကို မတားဆီးနိုင်။

SHBPC ကို 16 ရာစု ပရိုတက်စတင့် ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး၏ သီအိုရီဆိုင်ရာ အခြေခံမူများ အရ ပေးထားသော သမ္မာကျမ်းစာကို ယုံကြည်ပြီး ခုခံကာကွယ်သည့် အသင်းတော်အဖြစ် လွန်ခဲ့သော 5 နှစ်က



တည်ထောင်ခဲ့သည်။ ကျမ်းစာ၏ အခွင့်အာဏာ၊ လှုံ့ဆော်မှု၊ ပြတ်သားမှုနှင့် လုံလောက်မှု၊ ယုံကြည်ခြင်း တစ်ခုတည်းဖြင့် ဖြေမတ်ခြင်း နှင့် ယုံကြည်သူများ၏ စကြဝဠာ ယဇ်ပုရောဟိတ်အဖွဲ့သည် ပြုပြင်ပြောင်းလဲသော ယုံကြည်ခြင်း၏ သွန်သင်ချက်များထဲတွင် ပါဝင်သည်။ ဤအသင်းတော်သည် ပြုပြင်ပြောင်းလဲသော ယုံကြည်ခြင်း၏

အယူဝါဒများတွင် ဆက်လက်ကျင်လည်နေမည်ဖြစ်ပါသည်။

၂။ ဘဏ္ဍာစိုး၊ ဝတ်ပြုခြင်းနှင့် မိတ်သဟာယ တာဝန်

1Cor 4:1-2 'ခရစ်တော်၏ အစေအပါ ကဲ့သို့၎င်း၊ ဘုရားသခင်၏ နက်နဲသော အရာတို့ကို စောင့်သော ဘဏ္ဍာစိုး ကဲ့သို့၎င်း၊ သူတပါးသည် ငါတို့ကို မှတ်ပါစေ။ ထိုမှတစ်ပါး၊ ဘဏ္ဍာစိုးမည်သည်ကား၊ သစ္စာရှိရမည်။

Deut 8:18 'သင်၏ဘုရားသခင် ထာဝရဘုရားကိုသာ အောက်မေ့ရမည်။ အကြောင်းမူကား၊ သင်၏ ဘိုးဘေးတို့ အား ကျိန်ဆိုတော်မူသော ပဋိညာဉ်တရားတော်ကို ယနေ့ကဲ့သို့ တည်စေလိုသောငှာ၊ စည်းစိမ်ရတတ်သော အစွမ်းသတ္တိကို ဘုရားသခင်ပေးတော်မူ၏။ '



တာဝန်သိပြီး တာဝန်ခံမှုရှိသော အုပ်စိုးမှုနိယာမကို ဓမ္မဟောင်းနှင့် ဓမ္မသစ် နှစ်ရပ်စလုံးတွင် ရှင်းလင်းစွာ သင်ကြားပေးသည် (Exo 35၊ 36 နှင့် 1Pet 4:10,11)။ SHBPC သည် သခင်နေ့ (Sunday) တွင် ခရစ္စတိုဗဟိုပြု ဝတ်ပြုကိုးကွယ်မှုအတွက် လမ်းကြောင်းတစ်ခု ပံ့ပိုးပေးကာ ယုံကြည်သူများကြားတွင် ခရစ်ယာန်မိတ်သဟာယဖွဲ့ကာ စွမ်းရည်အမျိုးမျိုးဖြင့် သခင်ဘုရားအား ဝတ်ပြုရန် လူများစွာအတွက် အခွင့်အလမ်းများ ပေးထားသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ဘုရားသခင်ပေးသော အရည်အချင်းများ၊ လက်ဆောင်များ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ ပစ္စည်းဥစ္စာ၊ အချိန်တို့နှင့်အတူ သခင်အား ဝတ်ပြုခြင်းကို လူငယ်ရော လူကြီးရော တွေ့မြင်ရခြင်းသည် အားတက်စရာဖြစ်သည်။

SHBPC သည် ကျွန်ုပ်တို့၏အဖွဲ့ဝင်များနှင့် ဝတ်ပြုကိုးကွယ်သူများ၏ သစ္စာစောင့်သိမှု၌ သခင်ဘုရား၏ကောင်းချီးမင်္ဂလာရလဒ်ကြောင့် ဤ (၅) နှစ်ကို ကိန်းဂဏန်းများဖြင့်သာမက ဝိညာဉ်ရေးအရပါ ကြီးထွားလာခဲ့သည်။

ခရစ်တော်၏နိုင်ငံတော်တွင် ဝိညာဉ်များစွာကို အလုပ်အကျွေးပြုရန် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်



အသုံးပြုခဲ့သည်မှာ ရွှင်လန်းသောအခွင့်ထူးဖြစ်သည်။ SHBPC တွင် ကျွန်ုပ်တို့လုပ်ဆောင်နေသည့်အရာသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ မြင့်မြတ်သော တာဝန်နှင့် ရပိုင်ခွင့်ဖြစ်သည်။ ဝိညာဉ်များအတွက် ထာဝရတည် မြဲခြင်းဆိုင်ရာ အတွေးအမြင်သည် ဘုရားသခင်အား ကျွန်ုပ်တို့၏ပေးကမ်းခြင်းနှင့် ငွေရေးကြေးရေးဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုအတွက် အလွန်စိုးရိမ်စရာဖြစ်သင့်သည်။ လူကာ ၈: ၃ ' ဟေရုဒ်မင်း၏ စားတော်ကဲခုဇ၏မယား ယောဟန္နနှင့် ရှုရှန္နမှစ၍ မိမိဥစ္စာကိုလှူ၍

ကိုယ်တော်ကို လုပ် ကျွေးသော အခြားမိန်းမအများပါကြ၏။ '

ဘုရားသခင် လမ်းပြသည့်အတိုင်း ဝိညာဉ်များ ကယ်တင်ဖို့နှင့် သူ၏နိုင်ငံတော် ကျယ်ပြန့်ရန်အတွက် ကိုယ်ကျိုးစွန့်ပြီး စိတ်အားထက်သန်စွာ အမှုတော် ထမ်းရွက်ကြပါစို့။

ကျွန်ုပ်တို့သည် ကိုယ်ကျိုးစွန့်ကာ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏အချိန်၊ ပါရမီနှင့် စည်းစိမ်ဥစ္စာများကို အသင်းတော် အခြေပြုဧဝဂေလိတရားတွင် ဘုရားသခင်၏ဘုန်းတော်ထင်ရှားစေရန် စွန့်စားကြပါစို့။ ဘုရားသခင်သည် သူ၏ဘုန်းတော်နှင့် အချုပ်အခြာအာဏာရည်ရွယ်ချက်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏အချိန်၊ အရည်အချင်းများနှင့် ပစ္စည်းဥစ္စာများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့၏ဧဝဂေလိသက်သေအတွက် အသုံးပြုမည်ဖြစ်သည်။ ရောမ ၁၂:၁-၂ တွင် ပေါလုက ကျွန်ုပ်တို့အား တိုက်တွန်းခဲ့သည်- 'ညီအစ်ကိုတို့၊ အသက်ရှင်ခြင်းလက္ခဏာ၊ သန့်ရှင်းခြင်းလက္ခဏာ၊ ဘုရားသခင်နှစ်သက်တော်မှု ဘွယ်သောလက္ခဏာနှင့် ပြည့်စုံသော ယဇ်ကို သင်တို့သည် ပူဇော်၍၊ မိမိကိုယ်ခန္ဓာကို ဘုရားသခင်အား ဆက်ကပ်ခြင်းတည်းဟူသော သင်တို့ပြုအပ်သော

ဝတ်ကို ပြုမည်အကြောင်း၊ ဘုရားသခင်၏ ကရုဏာတော်ကို ထောက်ထား၍၊ သင်တို့ကို ငါတို့ကံတွန်းနှိုးဆော်ပေ၏။ သင်တို့သည် လောကီပုံသဏ္ဍာန်ကို မဆောင်ကြနှင့်။ ကောင်းမြတ်သောအရာ၊ နှစ်သက်ဘွယ်သောအရာ၊ စုံလင်သောအရာတည်းဟူသော ဘုရားသခင်အလိုတော်ရှိသော အရာသည် အဘယ်အရာဖြစ်သည်ကို သင်နိုင်မည်အကြောင်း၊ စိတ်နှလုံးကို အသစ်ပြင်ဆင်၍ ပုံသဏ္ဍာန် ပြောင်းလဲခြင်းသို့ ရောက်ကြလော့။’

SHBPC ဟာ ပျောက်ဆုံးသွားသော ဝိညာဉ်များထံ သတင်းကောင်းဖြန့်ဝေရန်နှင့် လူနာများကို ကြည့်ရှုပြီး တက်ကြွသော ချာချိတ်စုံအဖြစ် လုပ်ဆောင်ရန်အတွက် ဝိညာဉ်ရေးရာ Vision တစ်ခုရှိသည်။ သုတ္တံ ၂၉:၁၈ တွင် ရှောလမုန်က “ရှုပါရုံမရှိသောအရပ်၌ လူတို့သည် ပျက်စီးခြင်းသို့ ရောက်ကြကုန်၏။ ကျွန်ုပ်တို့၏အချုပ်အခြာအာဏာပိုင်ဘုရားသခင်သည် SHBPC အတွက် ရည်ရွယ်ချက်တစ်ခုရှိသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အသင်းတော်တစ်ခုအနေဖြင့် ယုံကြည်ခြင်း၌ ကြီးထွားရန်နှင့် သူ၏သန်ရှင်းသောအလိုတော်ကို ဖြည့်ဆည်းရန် ဝိညာဉ်ရေးစိတ်ပိုင်းဖြတ်မှု၊ သစ္စာရှိမှုနှင့် စည်းကမ်းရှိရန် လိုအပ်သည် (ဖိ ၃:၁၄)။ William Carey က “ဘုရားသခင်ထံမှ ကြီးမြတ်သောအရာများကို မျှော်လင့်ပါ။ ဘုရားသခင်အတွက် ကြီးမြတ်သောအရာများကို ကြိုးစားပါ။” သခင်ဘုရားခေါ်တော်မူသည့်အတိုင်း ကျွန်ုပ်တို့ မျှော်မှန်းပြီး လုပ်ဆောင်ရ မည်ဖြစ်သည် (မာကု ၉:၂၃)။



ကျွန်ုပ်တို့ ဘုရားဝတ်ပြုနိုင်ရန်အတွက် Fide Vitae တွင် လွန်ခဲ့သည့် 5 နှစ်ကတည်းက ဤနေရာကို ငှားရမ်းခဲ့ပြီး ဒေါက်တာနှင့် မစ္စ Yap ၏ ကြင်နာစွာ ဧည့်ဝတ်ပြုမှုအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့စိတ်နှလုံးထဲတွင် ကိုယ်ပိုင်ဝတ်ပြုရာနေရာနှင့် အမှုဆောင်နေရာရှိရန် ဝန်ထုပ်ဝန်ပိုးတစ်ခုရှိသည်။ ခရစ်တော် ဒုတိယအကြိမ်ကြွလာချိန်ကို စောင့်ဆိုင်းနေစဉ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ခြင်း၊ သက်သေခံခြင်း၊ အလုပ်လုပ်ကိုင်ခြင်း၊ အသင်းတော်ကြည့်ရှုခြင်း ပြုလုပ်နိုင်သည့် အချိန်အခါဖြစ်သည် (ရောမ ၁၂:၉-၁၈)။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်၏အမှုတော်ဆောင်ခြင်းတွင် ဆုတောင်းခြင်းဖြင့် ပါဝင်ရမည်ဖြစ်ပြီး၊ ဝိညာဉ်များ ပြုပြင်ရန်နှင့် အချို့သောသူများသည် သခင်ဘုရားအလိုတော်အတိုင်း ပြောင်းလဲကာ ထာဝရအသက်တာ ပြောင်းလဲသွားစေရန် ဆုတောင်းခြင်းဖြင့် ပါဝင်ရမည်ဖြစ်သည်။ ဘုရားသခင်ကို ကြောက်ရွံ့ခြင်း၊ စိတ်ထက်သန်ခြင်းနှင့် ရွှင်လန်းခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့သည် သခင်ဘုရားကို စောင့်ဆိုင်းနေသကဲ့သို့ ခရစ်တော်၌ ကျွန်ုပ်တို့ ဆုတောင်းပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့အားလုံး သခင်ယေရှုကိုရှာကာ ကျွန်ုပ်တို့၏တာဝန်ကိုထမ်းဆောင်ပြီး သူ၏နိုင်ငံတော်ကို ဆက်လက်တိုးတက်စေဖို့ ပေးလှူရန်နှင့် ကြိုးစားအားထုတ်ရန်၊ ပို၍အရေးကြီးသည်မှာ ဆုတောင်းပြီး ထက်သန်သောမေတ္တာဖြင့် သခင်ဘုရားကို ပို၍သာ၍သာ၍ဝတ်ပြုကြပါစို့။ ပေါလုသည် ကျွန်ုပ်တို့အား 2Co 9:7 တွင်တိုက်တွန်းသည်- “လူအပေါင်းတို့သည် မိမိစိတ်နှလုံးအကြံအစည်အတိုင်း ပေးကမ်းစေ။ နှိုးဆော်ခြင်း သို့မဟုတ် မလိုအပ်ဘဲ၊ ဘုရားသခင်သည် ရွှင်လန်းစွာ ပေးလှူသူကို ချစ်တော်မူ၏။ ”

၃။ ဝိညာဉ်ကယ်တင်ခြင်း သာသနာ

တမန်တော် 20:24 ‘ သို့ရာတွင် ဘုရားသခင်၏ ကျေးဇူးတော်နှင့်ယှဉ်သော ဧဝံဂေလိတရားကို သက်သေခံစေခြင်းငှါ၊ သခင်ယေရှု၏လက်မှ ငါခံခဲ့ပြီးသောဓမ္မဆရာ အမှုတည်း ဟူသော ငါဆောင်ရွက်ရသောအမှုကို ဝမ်းမြောက် စွာ ပြီးစီးစေမည်အကြောင်း၊ ထိုညည်းဆဲခြင်းအမှု တစ်ခုခုကိုမျှ ငါသည်ပမာဏမပြု၊ ကိုယ်အသက်ကိုလည်း နှမြောခြင်းမရှိ’ ဟုဆိုသည်။

ဤ ကျမ်းပိုဒ်သည် ကျွန်ုပ်တို့ 2018 ခုနှစ်တွင် စတင်ခဲ့သော အသင်းတော်ဆောင်ပုဒ်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် စကြဝဠာကို ဖန်ဆင်းရှင်နှင့် အုပ်စိုးရှင်ဖြစ်သည့် အချုပ်အခြာအာဏာပိုင် ဘုရားသခင်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ဝတ်ပြုသည် (တမန်တော် 17:22-34) နှင့် လူအချို့ကို ခြွင်းချက်မရှိ ကယ်တင်ခြင်းသို့ ရွေးချယ်တော်မူသည် (ဧဖက် 1:4)။



အသင်းတော်သည် ကြီးမြတ်သောကော်မရှင် (သို့) မဟာစေခိုင်းချက်၊ ဧဝံဂေလိတရားနှင့် တပည့်ဖြစ်ခြင်းအတွက် ကတိပြုထားပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဧဝံဂေလိမျိုးစေ့ကိုကြံပေးခြင်းဖြင့် ဝေစာများနှင့် Gideon-ကျမ်းစာများကို ပေးဆောင်ခြင်းဖြင့် ရပ်ကွက်များသို့ ပုံမှန်ဖြန့်ဝေပေးသည့် အစီအစဉ်တစ်ခုရှိသည်။

ချာချ်မစ်ရှင်များတွင် ဘုရားသခင်အား ပေးကမ်းခြင်းသည် ဝိညာဉ်ကယ်တင်ခြင်းနှင့် ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်းရှိ ဧဝံဂေလိတရားကို ပြန့်ပွားစေသော ဝန်ထုပ်ဝန်ပိုးဖြစ်သည် (မာကု ၁၆:၁၅)။ နောက်ဆုံးတွင်၊ ၎င်းသည် ဘုရားသခင်ကို

ကိုးကွယ်ခြင်းအပါအဝင် အသင်းတော်၏ အဓိက တာဝန်ဖြစ်သည်။ အသင်းတော်အစည်းအဝေးများနှင့် မိတ်သဟာယများသည် ၎င်းတို့၏သင့်လျော်သောနေရာတွင် သက်ဆိုင်သည်။ ငါတို့သခင်ယေရှုခရစ်သည် ရွေးကောက်တော်မူသော သူတို့အတွက် လက်ဝါးကပ်တိုင်၌ အသေခံတော်မူသည် (မ ၁:၂၁)။ ကယ်တင်ခြင်းသို့ရောက်မည့်သူသည် ကြိုတင်သတ်မှတ်ထားသော ဝိညာဉ်များအတွက် ခရစ်တော် အသေခံခြင်းဖြစ်သည် (ဧဖက် ၁:၄၊၅)။ ကျွန်ုပ်တို့၏အသင်းတော်သည် အိန္ဒိယနှင့် မြန်မာ နှစ်နိုင်ငံစလုံးတွင်

မစ်ရှင်များကို ပံ့ပိုးပေးလျက်ရှိပြီး မတူညီသောလူမျိုးစုများတွင် နှုတ်ကပတ်တော်နှင့် ယေရှုခရစ်၏ဝေဂေလိတရားကို သင်ကြားခြင်းဖြင့်၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကိုယ်တော်၏ မြင့်မြတ်သောပြင်ဆင်ပေးမှုများဖြင့် လက်တွေ့ကျကျ ပံ့ပိုးပေးနိုင်ရန် ဆုတောင်းပြီး ပေးနိုင်ပါသည်။

အသင်းတော်မစ်ရှင်၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းမှာ ဝိညာဉ်များအတွက် ဘုန်းကြီးသောသတင်းစကားကို ရဲဝံ့စွာကြေညာရန်နှင့် တရားပလ္လင်မှ ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော်နှင့် သိုးစုကို ပြုစုပျိုးထောင်ရန်ဖြစ်သည်။ စစ်မှန်သော ပြုပြင်ပြောင်းလဲထားသော ဝတ်ပြုရေး၏ အရေးအကြီးဆုံး အစိတ်အပိုင်းမှာ ဘုရားသခင်၏

နှုတ်ကပတ်တော်သည် ချာချ်၏ ပလ္လင်မှ တနင်္ဂနွေနေ့တိုင်း အရှက်အကြောက် ကင်းစွာ ဟောပြောနေခြင်း ဖြစ်သည်။ သမ္မာကျမ်းစာ၏ ရှင်းလင်းပြတ်သားသော ကြေငြာချက်သည် အသင်းတော်၏ တက်ကြွမှုနှင့် ကျန်းမာရေးအတွက် အဓိကဖြစ်သည်။ အိန္ဒိယ၊ မြန်မာ၊ အင်ဒိုနီးရှားနှင့် Country X



စသည့်နိုင်ငံများတွင် နှုတ်ကပတ်တော်အသိပညာနှင့် နှုတ်ကပါဌ်တော်၏ သစ္စာရှိသော ကြေငြာချက်နှင့် နှုတ်ကပတ်တော် သွန်သင်ခြင်းတို့ကို ဦးစားပေးရန် လိုအပ်ပြီး ၎င်းတို့သည် နှုတ်ကပတ်တော် သင်ယူဖို့ ဆက်ကပ်အပ်နှံကြသည်။

၄။ ယုံကြည်သူများ ယုံကြည်ခြင်း၌ ရင့်ကျက်မှု

ဖေဖော်ဝါရီ ၄၊ ၁၃ ' ငါတို့ရှိသမျှသည် ယုံကြည်ခြင်းသို့၎င်း၊ ဘုရားသခင်၏သားတော်ကို သိကျွမ်းခြင်းသို့၎င်း၊ တညီတညွတ်တည်းရောက်၍ ခရစ်တော်၏ပြည့်စုံခြင်းပမာဏ အရပ်တည်းဟူသော ကြီးရင့်သော လူတို့၏ အဖြစ်သို့ ရောက်ကြသည်တိုင်အောင် ဖြစ်သတည်း။ '

သစ္စာရှိစွာ ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော် ဟောပြောခြင်းနှင့် သွန်သင်ခြင်း အားဖြင့် ယုံကြည်သူများ၏ အသက်တာ နှင့် ယုံကြည်ခြင်းကို ခိုင်ခံ့စေရန် နှင့် တည်ဆောက်ရန် အသင်းတော် တည်ရှိ ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အိမ်ထောင်



ရေးနှင့် ပဋိညာဉ်အိမ်များကို ကူညီရန်နှင့် ဘုရားသခင်ကိုကြောက်ရွံ့သောအားဖြင့် သူတို့၏သားသမီးများ သို့မဟုတ် ချစ်မြတ်နိုးရသူများကို တည်ဆောက်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ ကတိကဝတ်ပြုထားပါသည်။ ခိုင်လုံသောအယူဝါဒကို သင်ကြားခြင်းသည် အဓိကဖြစ်ပြီး ဝတ်ပြုသူများနှင့် အသင်းသားများသည် တနင်္ဂနွေကျောင်းသင်တန်းများ၊ ဆွေးနွေးပွဲများ၊ နှစ်စဉ်အသင်းတော် camp များ၊ ဆုတောင်းပွဲများ၊ မိတ်သဟာယအစည်းအဝေးများနှင့် ရပ်ကွက်ကျမ်းစာသင်တန်းတို့ကို သင့်လျော်သော ညွှန်ကြားချက်များမှတစ်ဆင့် ကောင်းစွာအခြေခံပြီး အမြစ်တွယ်နိုင်ပါသည်။ ၁၁သက် ၂:၁၃-’ ငါတို့ဟောပြောသော ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တရားကို သင်တို့သည် ခံယူကြသောအခါ၊ လူ၏ နှုတ်ထွက်စကားကို မခံမယူဘဲ၊ ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော်အမှန်ဖြစ်သည်နှင့်အညီ၊ ယုံကြည်ခြင်း သို့ရောက်သော သင်တို့အထံ၌ ပြုပြင်သော ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တရားကို ခံယူကြသည် အကြောင်းအရာကို ငါတို့သည် အစဉ်မပြတ်ချီးမွမ်းကြ၏။ ‘ ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့ဝင်များနှင့် ဝတ်ပြုကိုးကွယ်သူများသည် ကျွန်ုပ်တို့နှင့်အတူ ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ခြင်းဖြင့် ၎င်းတို့၏ဘုရားကိုကြောက်ရွံ့မှုနှင့် ဘုရားသခင်ကို သိကျွမ်းမှု နက်ရှိုင်းလာစေရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ဆုတောင်းချက်ဖြစ်ပါသည်။

နိဂုံး

အသင်းတော်သည် ဤအန္တရာယ်ရှိသော နောက်ဆုံးကာလများတွင် ဝိညာဉ်ရေးကျဆင်းနေသော အမှောင်နှင့် ပျက်စီးနေသောကမ္ဘာတွင် ခရစ်တော်အတွက် ဝိညာဉ်ရေးမီးပြတိုက် ဖြစ်ရန်ဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် နှုတ်ကပတ်တော်၌ ပိုမိုနက်ရှိုင်းစွာ ဆက်လက်လုပ်ဆောင်ကြစို့။ ပို၍အရေးကြီးသည်မှာ ဆုတောင်းပြီး သခင်ပြန်ကြွလာချိန်အထိ ထက်ထက်သန်သန် ဝတ်ပြုကြပါစို့။ ခရစ်တော် ဒုတိယအကြိမ်ကြွလာတော်မူခြင်းကို စောင့်မျှော်လျက် ဝတ်ပြုခြင်း၊ သက်သေခံခြင်း၊ အလုပ်လုပ်ခြင်း၊ အသင်းတော်ကြည့်ရှုခြင်းတို့ကို ဆက်လက်ကြိုးစားကြပါစို့ (ရောမ ၁၂:၉-၁၈)။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်၏အမှုတော်ကိုထမ်းဆောင်ရာတွင် ထက်မြက်စွာပါဝင်ရမည်ဖြစ်ပြီး၊ သခင်၏အလိုတော်အတိုင်း ထာဝရအသက်တာ ပြောင်းလဲသွားမည်ဖြစ်သည်။ ရှေ့လာမည့်နေ့များတွင်၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်ကို ပို၍ကြောက်ရွံ့ရန်နှင့် သခင်ဘုရား၏နှုတ်ကပတ်တော် အလုပ်အတွက် ဇွဲ၊ လုံ့လရှိရန် ကျွန်ုပ်တို့ ဆုတောင်းပါသည်။ အာမင်။

Rev. Dr Jack Sin
Sovereign Hope Bible-Presbyterian Church
Singapore